
Hva slags bleier bør vi bruke?

Oversatt av:Hva mener du?

Jeg bruker tøybleier 
fordi det er bedre for 
miljøet.

Gjenbruk av bleier er 
ikke hygienisk.

Det kreves mer energi å 
vaske tøybleier enn å 
lage engangsbleier.

Engangsbleier brytes 
ikke ned i naturen, så de 
bidrar til mer søppel.




